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ســرویس سیاسی - بعضا افراد 
از جاهای مختلف ســفارش شده اند و 
انتخــاب دقیق اتفاق نیفتاد و افرادی که 
کنار هم قرار گرفتند نتوانستد با هم هم 
افزایی ایجاد کنند ومدت ها با یکدیگر 
آزمون و خطا داشتند و بعضا هر کدام از 
جایی به آقای رییسی معرفی شده بودند
سعید محمد می گوید: بعد از این 
کــه از مناطق آزاد بیــرون آمدم مجددا 
پیگیری کردنــد و دعوت به همکاری 
شدم ولی دیدم با این شرایط و این نوع 
مدیریت جای کار در دولت نیســت و 
نپذیرفتم، آزموده را آزمودن خطاست.  سعید محمد، دبیر پیشین شورایعالی مناطق 
آزاد گفت: من از همان روزهای اول که آقای رییسی رای آورده بود به ایشان گفتم 
آقای رئیسی دقت کنید وزارت خانه ها مثل جزایرند شما وزیر را که رها کردید رفت 
پشت میز نشست او دیگر در یک جزیره ای قرار گرفته و بیشتر سعی می کند منافع 
وزارتخانه خودش را تامین کند و خیلی جاها می بینیم که منافع یک وزارت خانه با 
منافع کلی دولت مغایر است اما آنها دست و پا می زنند که خود را حفظ کنند پس 

این جزایر باهم دوخت و دوز شوند، مخصوصا در حوزه اقتصاد.
وی گفــت: اگر در حوزه اقتصاد اگر معاون محترم اول، وزیر اقتصاد، رییس 
بانــک مرکــزی، وزارت صمت، وزیر جهاد کشــاورزی، وزیر نفت و وزیر راه و 
شهرســازی به نظرم بر اساس شــعارهایی که آقای رییسی داده بود حلقه اصلی 
هستند که باید با هم کاملا فهم مشترک از اقتصاد داشته باشند و اگر این ها بخواهند 
هر کدام جزیره ای کار کنند، کار پیش نمی رود. مثلا وزیر مسکن بخواهد مسکن 
بســازد، بگوید وام بدهید، وزیر اقتصاد بخواهد کنترل تورم انجام دهد بگوید وام 
نمی دهم، خب این وسط چه کسی باید ورود کند؟ وچه کسی باید این ها را جمع 
کند؟ به همین دلیل من از همان ابتدا به آقای رییسی عرض کردم این افراد باید با 
هم هماهنگ باشند و اگر چنین نباشد شما نمی توانید در دولت کاری از پیش ببرید 

ولی متاسفانه این اتفاق افتاد و عدم هماهنگی را از روز اول دیدیم.
سعید محمد ادامه داد: چرا؟چون بعضا افراد از جاهای مختلف سفارش شده 
اند و انتخاب دقیق اتفاق نیفتاد و افرادی که کنار هم قرار گرفتند نتوانستد با هم هم 
افزایی ایجاد کنند ومدت ها با یکدیگر آزمون و خطا داشتند و بعضا هر کدام از جایی 
به آقای رییسی معرفی شده بودند و اگر خودِ آقای رییسی بود شاید انتخاب نمی کرد 
اما معرفی شده بودند و ایشان هم انتخاب کرد عملا آن خروجی مد نظر گرفته نشد. 
یعنی گروه نوازندگی کنار هم قرار گرفتند ولی ســاز ناهمگونی زده شــد و 
خروجی گرفته نشد  فرمانده پیشین قرارگاه سازندگی خاتم الانبیا در پاسخ به این 
سوال که آیا حاضر است در صورت دعوت مجدد بازهم با دولت همکاری کند، 
گفت: خیر، من بعد از این که از مناطق بیرون آمدم مجددا پیگیری کردند و دعوت 
به همکاری شــدم ولی دیدم با این شــرایط و این نوع مدیریت جای کار نیست و 
نپذیرفتم. البته به مسئولیت خاصی نرسیدیم و کلی دعوت کردند و من هم دیدم که 

عملا کاری نمی توانم بکنم.  
هنوز که هنوز اســت ادعایم این است که سربازم واگر بازهم ببینم می توانم 
کمکی کنم پذیرش مسئولیت می کنم، اما وقتی دیدم که با آن که آن قدر خوب در 
مناطق آزاد کار پیش می رفت و خروجی های خوبی هم گرفتیم و هر سه ماه یک 
بار چندین هزار میلیارد تومان پروژه افتتاح می شد و سرمایه گذاران را امیدوارکرده 
بودیم ولی به آن صورت برخورد شد عملا به این نتیجه رسیدم که آزموده را آزمودن 

خطاست؛ مگر این که تغیری اتفاق می افتاد که من خیلی چیزی ندیدم.

سرویس سیاسی -  دبیرکل جبهه پایداری گفت: ما خودمان را محدود نکردیم 
و با جریان های انقلابی گفتگو کرده و با توجه به شرایط ناظر بر فضای انتخابات 

تصمیم گیری می کنیم.
صادق محصولی در نشســت داخلی اعلام موجودیت سازمان جوانان این 
جبهه در تشریح شعار اصلی جبهه پایداری مبنی بر »عقلانیت، معنویت و عدالت 
حول محور ولایت«، گفت: میوه عقلانیت پایداری است یعنی مقاومت و پایداری 
بر اصول و ارزش های الهی، مبتنی بر عقلانیت است. معنویت به معنای آن است 
که اندیشــه، گفتار و کردار ما باید برمبنای قرب و رضای الهی باشــد. عدالت در 
یــک جمله، یعنی هرچیزی در جای خودش قرارگیرد. وقتی عدالت را در جامعه 
گسترش می دهیم همان راه انبیا را طی می کنیم. آنان که مبنای عمل خود را در توسعه 
و پیشــرفت ایران را برخلاف عدالت قرار داده اند و گفته اند برای توسعه چاره ای 
نیست جز اینکه گروهی در زیر چرخ دنده های آن له شوند، برخلاف دستور خدا 
و راه انبیــا عمل کردنــد. وی افزود: اگر امروز به کارگیری اصول مکتب امام را در 
تکالیف اجتماعی مان ملاحظه کنیم عقلانیت به ما حکم می کند جنگ نرم و پیچیده 
و بــه عبارت دیگر جنگ ترکیبی امروز را خوب درک کنیم. در جنگ امروز که از 
دفاع مقدس ســخت تر است حزب اللهی ها حضور کافی ندارند. ما باید عقلانیت 
در حد پیچیدگی های جنگ نرم امروز را بالا ببریم. آیا با رعایت عدالت ما مجازیم 
برخلاف شــرع و رضای الهی به رقیب سیاســی خود تهمت بزنیم؟ اگر بخواهیم 
مکتب امام را در قبال نامزد اصلح به کار بریم باید چه کنیم؟ باید عقلانیت، معنویت 
و عدالــت رابه کار ببریم اگر نامزد نمایندگی مجلس شــویم، ولی آن جایگاه در 
مقایسه با دیگری که شایسته تر است جای ما نباشد، برخلاف عدالت رفتار کرده ایم. 
قشری گرایی در انتخابات ممنوع است. دبیرکل جبهه پایداری با تاکید بر اهمیت 
کار تشکیلاتی، گفت: تشکیلات یک سلاح برنده بسیار قوی است. ما اگر امروز 
به موشک هایپرسونیک مان افتخار می کنیم به خاطر قدرتش در برابر دشمن است. 
مــا برای اینکــه بتوانیم در تصمیم گیری های سیاســی - اجتماعی برمبنای 
ارزش های اســلامی قدرت ایجاد کنیم، به تشکیلات قوی نیاز داریم. تشکیلات 
موجب هم افزایی می شود. اسلام ناب محمدی افزون بر تکالیف فردی، باید برمبنای 

کار و تکالیف اجتماعی هم توجه لازم را کسب کند. 
محصولی با اشاره به تاکید باور های دینی بر موضوع جهاد، تاکید کرد: امثال 
مــا که می گوییم »اگر خامنه ای حکم جهــادم دهد«، اکنون رهبری انقلاب حکم 
جهاد تببین دادند و تاکید کردند هرکاری برای افزایش مشارکت مردم در انتخابات 
می توانید انجام دهید. آیا به قدر کفایت این وظیفه را انجام دادیم و در ارتباط با فرمان، 

ولی فقیه کوتاهی نکردیم؟
وی یادآور شد: اکنون جهاد تبیین افرادی پای کار می خواهد که از جان و مال و 
آبروی خود بگذرند و همچون شهیدان در عرصه جهاد در راه خدا، سر ازپا نشناسند.

وی در پاســخ به این پرســش که جوانان و زنان در لیست پایداری چند نفر 
هستند، گفت: توجه ما به این است که از جوانان و بانوان در اداره امور کشور بیشتر 
استفاده شود. ما در مجمع و شورای مرکزی هم حضور جوانان و بانوان را نسبت به 
دوره قبل بیشتر کردیم. البته در لیست ملاک ما اصلح است، ولی در شرایط مساوی 
اولویت با جوانترهاست. جوانان موتور حرکت جامعه هستند. اقدام جبهه پایداری 
انقلاب اسلامی در تاسیس سازمان جوانان جبهه در راستای نقش بی. بدیل جوانان 
در حل مشکلات کشور است. وی در پاسخ به این پرسش که برای مسئله حجاب، 
آموزش و پرورش و مشــکلات مبتلابه جامعه جبهه پایداری چه برنامه ای دارد، 
گفت: جبهه انقلاب باید نامزد هایی انتخاب کند که تمامی ارکان شریعت را پاسداری 
کند و حجاب یک از مهمترین ضرویات اســلام است. لایحه حجاب که پیگیری 
شــد از کار های دوستان جبهه انقلاب در مجلس است.وی درباره لیست مستقل 
یا مشترک جبهه پایداری در انتخابات پیش رو، گفت:، چون در شرایط فعلی یک 
ماه تا انتخابات مانده نمی شود دقیقا در مورد وجود لیست واحد از طرف جریان 
غربگرا نظر داد؛ البته ما خودمان را محدود نکردیم و با جریان های انقلابی گفتگو 
می کنیم و انشاءالله با توجه به شرایط ناظر بر فضای انتخابات تصمیم گیری می کنیم.

سعید محمد:

دیگر در این دولت مسئولیت
 قبول نمی کنم

محصولی دبیرکل جبهه پایداری:

با توجه به شرایط تصمیم گیری می کنیم
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ســرویس سیاســی - عضو 
کمیسیون اجتماعی مجلس گفت: به 
نظر می رسد که قاطبه نمایندگان روی 
موضوع کاهش ســاعت کاری و دو 
روزه شدن تعطیلات آخر هفته اتفاق 
نظر دارند چراکه ایــن امر می تواند 
اثرات بســیار خوبی بــرای حضور 
شاغلین در کنار خانواده داشته باشد، 
از ســوی دیگر می توانــد به رونق 
گردشگری درون استانی و در داخل 

کشور کمک کند.
خلیل بهروزی فر عضو کمیســیون اجتماعی مجلس شورای اسلامی در 
رابطه با تصویب »بررسی اولویت دار لایحه افزایش تعطیلات در کشور«، گفت: 
براساس آمارها و اطلاعاتی که از سوی کارشناسان تهیه شده متوسط تعطیلات 
جهانی ۱۲۰ روز اســت اما در کشــور ما تعطیلات حدوداً ۷۸ روز است که در 
تلاش هستیم این عدد به متوسط جهانی نزدیک شود؛ همچنین در بحث ساعت 
کاری نیز در تلاشیم با استفاده از تجربیات جهانی ساعت کاری را از ۴۴ ساعت 
در هفته به ۴۰ ســاعت کاهش دهیم تا با نزدیک شدن به اعداد و ارقام متوسط 

جهانی بیش از پیش روی بهره وری متمرکز شویم.
وی ادامــه داد: نمایندگان مردم هم با هدف ارتقاء گردشــگری، تحکیم 
خانواده و رســیدگی بیشــتر افراد به امورات زندگی با بررسی اولویت دار این 

موضوع موافقت کردند.
نمایند مردم فومن در مجلس تصریح کرد: این مســاله از ســوی دولت و 
در قالب لایحه به مجلس ارسال شده بود که کمیسیون اجتماعی نیز تغییراتی 
را در آن ایجاد کرد و می توان گفت مهم ترین قســمت لایحه دو روزه شــدن 

تعطیلات بود.
وی افزود: به نظر می رسد که قاطبه نمایندگان روی موضوع کاهش ساعت 
کاری و دو روزه شــدن تعطیــلات آخر هفته اتفــاق نظر دارند چراکه این امر 
می تواند اثرات بسیار خوبی برای حضور شاغلین در کنار خانواده داشته باشد، 
از ســوی دیگر می تواند به رونق گردشــگری درون استانی و در داخل کشور 
کمک کند که افراد بتوانند ساعات بیشتری در کنار خانواده حضور داشته باشند.
بهروزی فر خاطرنشــان کرد: از سوی دیگر موضوع کاهش ساعت کاری 
از این جهت اهمیت دارد که طول روز در چند ماه از ســال کمتر اســت و در 
ساعت انتهای عصر و ابتدای غروب به سرعت تاریک می شود که این می تواند 
مشکلاتی را برای کارکنان و شاغلان به همراه داشته باشد؛ لذا به منظور تسهیل 
در رفت وآمد کارکنان؛ نمایندگان کمیســیون با کافی دانستن ۸ ساعت کار در 
روز عدد ۴۰ ســاعت را به تصویب رساندند تا ۴۴ ساعت کاری مدنظر دولت 

به ۴۰ ساعت کاهش یابد.
عضو کمســیون اجتماعی مجلس تصریح کرد: در صورت تصویب این 
لایحه ما در کشور تعطیلات دو روزه آخر هفته خواهیم داشت اما در رابطه با 
تعیین ۲ روز تعطیلی که پنجشنبه و جمعه یا جمعه و شنبه باشد هنوز بحثی به 
نتیجه نرسیده و نظرات مختلف مطرح می شود؛ احتمالا در روز بعدی بررسی 
لایحه وجود دارد و اگر چنین نشد نیز این احتمال می رود که نمایندگان انتخاب 
دو روز تعطیل را به دولت واگذارند تا در زمان تدوین آیین نامه اجرایی براساس 

نظرات و اقتاضائات دولت که قوه مجریه است، این تصمیم اتخاذ شود. 

سرویس سیاســی -  نماینده 
مردم اهواز در مجلس گفت: یکی از 
موارد جدی که هم در بررسی بودجه 
و هم در بررســی برنامه هفتم داشتیم 
عدم افزایش قیمت سوخت است و 
دولت بدون مجوز مجلس نمی تواند 
افزایش قیمت ســوخت را در برنامه 

خود داشته باشد.
ســیدکریم حســینی عضــو 
مجلــس  اجتماعــی  کمیســیون 
شورای اســلامی در پاسخ به سوالی 

درخصوص کاهش ســهمیه آزاد بنزین خودروها و محدودیت مدت ذخیره 
آن کــه باعث نگرانی از برنامه های بعدی بنزینی دولت شــده اســت، گفت: 
مستحضرید که علیرغم آن که مجلس در زمان اجرای این طرح در حال بررسی 
جزئیات لایحه بودجه سال ۱۴۰۳ بود اما این موضوع یکی از اعتراضات مکرر 
و تذکرات متعدد نمایندگان مجلس در صحن علنی بود که نســبت به دولت 
عنوان کردند. وی ادامه داد: اینکه دولت در این روزها که منتهی به پایان ســال 
اســت و در آستانه انتخابات و سفرهای نوروزی اقدام به کاهش سهمیه بنزین 
آزاد کند یا آن را محدود کند؛ واقعا بی تدبیری است و هیچ گونه منطقی ندارد 

که طبیعتاً منجر به نارضایتی می شود.
نماینده مردم اهواز در مجلس تصریح کرد: اگر قرار به مدیریت مصرف 
بنزین به منظور کاهش مصرف و پرهیز از واردات باشــد، یقیناً ما اولویت های 
دیگری داشــتیم که نخســت نیاز بود به آن ها بپردازیم؛ از جمله اینکه قانون 
واردات خودروهای کارکرده یا واردات خودروی نو را که تصویب شده اجرا 
و نسبت به واردات اقدام کنیم که این از یکسو به ارتقاء خودروها کمک می کند 
و هم از سوی دیگر مصرف سوخت را کاهش می دهد، همچنین در نتیجه آن 

خودروهای فرسوده کم کم از رده خارج می شوند. 
وی تاکید کرد: قطع به یقین مشــکل جدی ما هم در خصوص مصرف 
سوخت و هم در زمینه آلودگی هوا و مباحث زیست محیطی همین خودروهای 
فرسوده هستند که بنا بر اعلام رسمی مسئولین امر بیش از ۵۰ درصد خودروهای 
کشــور را شامل می شوند و هم مصرف سوخت، هم آلودگی هوا نقش و تاثیر 
قابل توجهی دارند. حسینی درخصوص اقدام نظارتی مجلس نسبت به موضوع 
ســوخت، ابراز داشــت: مجلس تا آخرین روز فعالیت موظف به رسیدگی به 
لایحه بودجه ۱۴۰۳ و اتمام آن بود، پس از رسیدگی به ایرادات شورای نگهبان 
نسبت به برنامه هفتم توسعه و دو طرح مهم شفافیت قوای سه گانه و ساماندهی 
کارکنان دولت در دستور کار است؛ حتما نمایندگان در اولین فرصتی که بعد از 
پایان بررسی بودجه ایجاد شود نسبت به این مساله گزارش خواهند خواست 
تا مســئولان دولتی نسبت به این موضوع به نمایندگان مردم پاسخگو باشند، 
البته تذکرات مجلس و نمایندگان و ریاست مجلس به دولت منعکس می شود.
نماینده مردم اهواز در پاســخ به این ســوال که »به نظر می رسد دولت با 
مدیریت مصرف بنزین به دنبال افزایش قیمت و سه نرخی شدن بنزین است«، 
گفت: یکی از موارد جدی که هم در بررســی بودجه و هم در بررســی برنامه 
هفتم داشــتیم، عدم افزایش قیمت سوخت است. البته بنده هم شنیده ام که در 
این رابطه اســتدلال هایی آورده می شود برای اینکه قیمت بنزین پایین است و 
حتی نسبت به قیمت آب آشامیدنی ارزان تر است، اینطور نیست و یقیناً راه های 

دیگری برای کاهش مصرف سوخت وجود دارد.
وی تصریــح کرد: دولت بدون مجــوز مجلس نمی تواند افزایش قیمت 

سوخت را چه در برنامه هفتم و چه در بودجه ۱۴۰۳ داشته باشد.

بهروزی فر عضو کمیسیون اجتماعی مجلس:

قاطبه نمایندگان روی کاهش ساعت 
کاری و دو روزه شدن تعطیلات آخر 

هفته اتفاق نظر دارند

حسینی نماینده مردم در مجلس:

دولت بدون مجوز مجلس نمی تواند 
قیمت سوخت را افزایش دهد

سیاهکلی عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس:

کاهشی شدن قیمت خودرو به واردات بستگی دارد

سرویس سیاسی - لطــف الله سیاهکلی، عضو 
کمیســیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی 
درباره اظهــارات وزیر صمت مبنی بــر اینکه بازار 
خودرو روبه بهبود اســت، گفت: فکر می کنم منظور 
وزیر صمت این اســت که واردات صورت می گیرد. 
وی ادامه داد: توصیه من به مردم این است که در خرید 

خودرو عجله نکنند تا واردات انجام شــود البته اگر 
دولت اقدام به واردات خودرو نکند ما هم در مجلس 

مجبور می شویم از ظرفیت های قانونی استفاده کنیم.
نماینده مردم قزویــن، آبیک و البرز در مجلس 
اظهار کرد: دولت چرا بخش نامه واردات خودرو های 
کارکرده را ابلاغ نمی کند ما با چه زبانی باید این مورد 

را از دولت بخواهیم؛ ۱۰ بار، صد بار خواهش می کنیم 
بعد که می رویم از ابزار قانونی استفاده کنیم می گویند، 
چون دم انتخابات اســت نمایندگان دارند برای خود 

مانور می دهند.
سیاهکلی بیان کرد: این آیین نامه بیش از سه ماه 
است که در دولت تصویب شده چرا دولت آن را ابلاغ 
نمی کند؛ چرا می گذاریم بازار خودرو دوباره صعوی 
شود؟؛ افزایش قیمت خودرو مستقیما بر گردن دولت 

است.
وی با بیان اینکه نوسانات نرخ ارز به دلیل اتفاقات 
منطقه است، گفت: اگر واردات خودرو صورت بگیرد 
قیمت کاهشــی می شود و این امر فقط منوط به انجام 

واردات است. 
ابــاغ آیین نامــه واردات خودرو های 

کارکرده از مناطق آزاد در روز های آینده
عباس علی آبادی، وزیر صنعت، معدن و تجارت 
ضمن تاکید بر اینکــه واردات خودرو طبق روال در 
حــال انجام اســت و تاکنون ۳۱ هــزار خودرو ثبت 
ســفارش شــده، درباره ابلاغیه واردات خودرو های 
کارکرده از مناطق آزاد گفت: آیین نامه آماده شده و طی 

روز های آینده ابلاغ خواهد شد.
وزیــر صنعت، معدن و تجارت در رابطه با ابلاغ 
آیین نامــه واردات خودرو های کارکرده و زمان ابلاغ 
آن )براساس آنچه گفته شده احتمالا ابلاغ آن به زمان 
پس از انتخابات مجلس موکول خواهد شد(، تصریح 
کرد: ابلاغیــه واردات خودرو های کارکرده از مناطق 
آزاد آماده شده و طی روز های آینده ابلاغ خواهد شد.

عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس گفت: اگر واردات خودرو صورت بگیرد قیمت کاهشی می شود و این امر فقط منوط به انجام واردات است.

ســیاهکلی بــا بیــان اینکــه نوســانات نــرخ ارز به دلیــل اتفاقــات 
منطقــه اســت، گفــت: اگــر واردات خــودرو صــورت بگیــرد قیمــت 
کاهشــی می شــود و ایــن امــر فقــط منوط بــه انجــام واردات اســت. 

 

سرویس سیاسی - دبیر کل حزب موتلفه 
اســلامی گفت که با برسی نقاط مثبت گذشته و 
حــال باید نقایص و خلاءها را بدون متهم کردن 

یکدیگر حل کنیم.
اســدالله بادامچیــان در بخشــی از یــک 
گفت وگو اظهار کرد: هیچ مجلســی نداشتیم که 
یکدست باشد در تمام این مجالس افراد مختلف 
بودند. نظام مردمی ما نظام مردمی خوبی است، 
اگر نظام مردمی ما اگر تقلید از دموکراسی غرب 
باشد به درد ما نمی خورد. دموکراسی غرب برای 
غربی ها خوب است، چون ما اسلام داریم، چون 
تمدن ایرانی را داریم، ما اهریمن ستیزی و اهورا 
پرســتی را داریم، ما پندار نیــک، گفتار نیک را 

داریم.
وی گفــت: بنابراین بیاییــم ملاحظه کنیم 
نقــاط مثبت گذشــته مان ببینیم چــه چیزهایی 
اســت، نقاط مثبت فعلی مــان را هم دنبال کنیم 
رفــع نقایص و خلاء هــا را بکنیم و همدیگر را 
متهــم نکنیم.وی تاکید کرد که برای جذب مردم 

باید مردمگرا باشیم.
وی در پاســخ مبســوط به این ســوال که 
بحرانی تریــن روز مجلس دوم کی بود؟ گفت: 
»تا تعریف بحران را به چه بگیریم، اگر در درون 
مجلس می گوییــد، در درون مجلس ما بحران 
بــه آن معنا نداشــته ایم اختلافات و درگیری ها 
را داشــتیم. ببینید چرا اختلاف داریم؟ برای این 
که نظام ما مردمی اســت وقتی مردم می خواهند 
بیایند، یک دوره می شود مجلس اول، یک دوره 
می شود مجلس دوم، یک دوره می شود مجلس 
ســوم و همینطور، این کار مردم است در درون 

این مجلس همه یکسان هستند؟ نه هیچ مجلسی 
نداشــتیم که یکدست باشد در تمام این مجالس 
افراد مختلف بودند. نظام مردمی ما نظام مردمی 
خوبی اســت، اگر نظام مردمــی ما اگر تقلید از 

دموکراسی غرب باشد به درد ما نمی خورد.
دموکراســی غرب بــرای غربی ها خوب 
اســت، چون ما اسلام داریم، چون تمدن ایرانی 
را داریم، ما اهریمن ســتیزی و اهورا پرســتی 
را داریــم، ما پندار نیک، گفتــار نیک را داریم، 
کدبانوی ما در ایران، با بانویی که در غرب بوده 
فرق دارد همین الان زن ایرانی با زن غربی چقدر 
متفاوت اســت حالا ولو مسلمان نباشد من هیچ 
کار ندارم، بنابراین دو فرهنگ اســت، دو نظام 
اســت، دو دین است، کسی می گوید من لائیک 
هســتم کســی می گوید نه، پس آن دموکراسی 
لائیــک به درد ما نمی خورد، مردم ســالاری که 
برتر از آن دموکراســی است به درد ما می خورد. 
از آن طرف ما ســابقه طولانــی مردمی بودن را 
داریم بنا به اقتضــای هر زمان، الان در اقتضای 
ایــن دوره انقلاب، مــردم آمدند انقلاب کردند 
۹۸ درصد و خورده ای رای دادند بعد از ۸ ســال 
هم امام بازنگری داده است، الان هم بعد از سی 
و خورده ای ســال دو مرتبه بازنگری کنیم، چه 

اشکالی دارد خیلی هم خوب است.
بنابراین بیاییم ملاحظــه کنیم نقاط مثبت 
گذشــته مان ببینیم چه چیزهایی اســت، نقاط 
مثبــت فعلی مان را هــم دنبال کنیم رفع نقایص 
و خلاء هــا را بکنیم و همدیگــر را متهم نکنیم. 
وقتی حاج قاســم ســلیمانی شهید می شود زن، 
مرد، جوان همه جور می آیند پس این ملت یک 
حالت خاص دارد، ما هم بیایم این کار را بکنیم 
ما بیاییم مردمگرا باشــیم مــردم را جذب کنیم؛ 
لذا من در طول عمرم شــما می بینید بحث های 
فنی، علمی و نقد و اینها را داشــته ام هیچ وقت 
با اصلاح طلبان دعــوا نکرده ام هیچ وقت با آن 
آقایــان دعوا نکرده ام، در همین مجلس کارهای 

خلافی کردند.
 جالب اســت در انتخابات مجلس ســوم 
آقایــان رای مــن و رای آقای عســگراولادی 
را جابجــا کردند، نه من حرف زدم نه عســگر 
اولادی، خیلی جالب اســت. انتخابات مجلس 
چهارم در بازشماری آقای امامی کاشانی هستند 
الحمدالله، آقای عسگر اولادی را خواستند گفتند 
راست قضیه این اســت که در بازشماری، رای 

شما و آقای بادامچیان رفته بالا، دوزدوزانی خدا 
بیامرزتش آن یکی آمده پایین ولی این اختیار پای 
شما اســت اگر این کار را بکنیم متهم می شویم 
می گویند، چون ما به شــما و آقــای بادامچیان 
خیلی علاقه مند هستیم آمدیم این کار را کردیم، 
شــما اجازه می دهید، شورای نگهبان یعنی این 
قدر زیباســت که حد نــدارد و من برای همین 
هم می گویم آقای عســگر اولادی گفت در این 
انقــلاب در این قانون، شــورای نگهبان فصل 
الخطاب است هرچه شما اعلام کنید نه من و نه 
آقای بادامچیان اصلًا کاری به این کارها نداریم 

و همان را قبول داریم. 
اعلام کردند من برای اولین بار اســت دارم 
برای شــما باز می کنم، فــردش را هم می گویم 
مــا دقیقاً گفتیم گذشــتیم من گفتــم آقای دوز 
دوزانی با مــن زندان بوده، رفیق بوده، افکارش 
چپ اســت، اما آدم خوبی اســت. چه می شود، 
خیال می کند مثلًا حالا آســمان به زمین می آید؟ 
خوب وقتی شــما می خواهید به مجلس بروید 
انواع و اقســام نیروها اســت یعنی در مجلس 
همه کســانی که افراد معرفی می کنند که یکسان 
نیستند در انتخابات دور اول منافقین که به قانون 
 اساســی رای نــداده بودند آمدنــد اعلام نامزد 

کردند.
منافقین کــه به قانون اساســی رای نداده 
بودند، آمدند قشنگ اعلام نامزدی کردند، حزب 
توده بله من کاستش را دارم توی اسنادم، نوشته 
بــه نامزدهای حزب توده رای بدهید خانم رقیه 
دانشــگر، تا در مجلس خط امــام را پیاده کنیم، 
لیبرال ها همین جــور آن یکی همین جور، بعد 
اینها با هم رای دادند، دیدند نمی شود با هم دادند 
با هم یک فهرســت مشترک دادند که بعد بیایند 
توی مجلس، بعد دیدند این هم نشد، رفتند سراغ 
بنی صدر، آن وقت ما یک جلسه ائتلاف بزرگ را 
که انجام دادیم، در روحانیت، مشکل بزرگ پیش 
آمــد که آقایان نظر پیــدا کردند برای این که بنی 
صدر را نامزد کنند، از نامزدی بنی صدر حمایت 
کننــد، در حزب ما مخالف بودیم، قرار شــد که 
چیز را انجــام بدهیم، آقای حبیبی، حتی حبیبی 
قرار نبود باشد، فارسی باشد که ایراد به شناسنامه 
اش گرفتند، آن خودش خاطرات ویژه است که 
من گفتم آنها را  منتها فکر کنم هنوز خاطراتم را 
ننوشــتند یعنی پخش نکردند، اما گفتم خیلی، و 

این نکته قابل توجهی است.«

سرویس سیاسی - دادستان دیوان محاسبات 
گفت: الکترونیکی کردن نســخه های پزشکان از 
مواردی بود که برکات زیادی را به همراه داشــت 
امــا لازم اســت با هدفگــذاری زمانــی تا تحقق 
 کامــل و صددرصــدی این طــرح، آن را پیگیری 

کرد.
جلسه »بررسی عملکرد سازمان بیمه سلامت 
ایران« با حضور دادســتان، معاونین و حسابرسان 
دیوان محاسبات کشــور و همچنین مدیرعامل و 
جمعی از مدیران ســازمان بیمه ســلامت، در این 

نهاد نظارتی برگزار شد.
علی کامیار در این جلسه در خصوص بودجه 
پیشــنهادی سازمان بیمه سلامت برای سال ۱۴۰۳ 
اظهار داشــت: مبنای بودجه ریزی باید متناسب با 
واقعیات و نیازســنجی باشــد، چراکه در غیر این 
صورت، مشــکلات بســیاری بر سر راه تحقق آن 

حادث خواهد شد.
وی موضوع تخصیص ارز ترجیحی به اقلام 
دارویی را از مســائل مهم دانست و تاکید کرد: باید 

بررسی شود که چرا علیرغم اختصاص ارز دولتی 
به اقلام دارویی، هنوز مشکل کمبود دارو در کشور 

خودنمایی می کند.
کامیار ضمــن تاکید بر اجــرای کامل طرح 
نسخه الکترونیکی، بیان داشت: الکترونیکی کردن 
نسخه های پزشکان از مواردی بود که برکات زیادی 
را به همراه داشت اما لازم است با هدفگذاری زمانی، 
 تا تحقق کامل و صددرصدی این طرح، آن را پیگیری 

کرد.
در ادامه این جلســه کیومرث داودی، معاون 
فنی و حسابرســی امور عمومی و اجتماعی دیوان 
محاسبات طی سخنانی گفت: این نهاد نظارتی طی 
گزارشی تخصصی، عملکرد سازمان بیمه سلامت 
در ۶ حوزه »بودجه پیشنهادی سال ۱۴۰۳«، »منابع 
و مصارف ســازمان«، »وضعیت مشمولین تحت 
پوشــش بیمه ســلامت«، »طرح دارویار و نســخ 
الکترونیک«، »بدهی ســازمان بــه مراکز درمانی 
و مطالبــات از دولت« و »عملکرد شــرکت های 

زیرمجموعه« بررسی نموده است.

همچنین محمد مهــدی ناصحی، مدیرعامل 
ســازمان بیمه ســلامت ایران نیز در این جلسه با 
قدردانــی از رویکرد پیشــگیرانه و حمایتی دیوان 
محاســبات کشــور، گفت: طبق اســتانداردهای 
بین المللی، تحقق ســه عامل »پوشــش جمعیتی«، 
»پوشــش دارویی« و »تأمین مالی بیمه شــدگان« 
از شــاخصه هایی اســت که می توان بر اســاس 
آن بیمــه گــذار را قضــاوت و امتیازدهــی کرد 
که بر این اســاس ســازمان بیمه ســلامت ایران، 
 از کیفیــت خدمات دهــی مطلوبــی برخوردار 

است.
مدیرعامل بیمه ســلامت با اشــاره به اینکه 
در دوران همه گیــری ویروس کرونــا، اقدامات 
مناسبی در راستای جلوگیری از شیوع آن صورت 
گرفت، اظهار داشــت: پوشــش بیمه ای رایگان ۵ 
دهک نخست درآمدی، خدمت رسانی به بیماران 
پرهزینــه و صعب العلاج و تحقق پروژه نســخه 
الکترونیک پزشکان از جمله اقدامات مهمی است 

که به سرانجام رسیده است.

بادامچیان دبیر کل حزب موتلفه ؛

برای جذب مردم باید مردمگرا باشیم

تاکید دیوان محاسبات بر اجرای کامل طرح نسخه الکترونیک؛

مشکل کمبود دارو باید بررسی و حل شود


